

## **Bangkok dinamakan Bandar Terbaik 2017**

Bangkok dinobatkan sebagai "Kota Terbaik" di Asia oleh pembaca DestinAsian, sebuah majalah pelancongan dan gaya hidup di rantau Asia Pasifik dengan jumlah cetakan sebanyak 33,414 salinan dan jumlah pembaca 100,242 setiap edisi, menurut laporan dari Lembaga Pelancongan Thailand.

Ini adalah Anugerah DestinAsian Reader's Choice Ke-12 dan Bangkok mendapat tempat teratas dalam kategori bandar, diikuti Singapura dan Hong Kong menduduki tempat kedua dan ketiga dalam senarai. Bandar Thailand lain yang popular, Chiang Mai, juga terkenal dikalangan pembaca DestinAsian, mengambil tempat kesembilan dalam undian.

Hasil pengundian ini menunjukkan bagaimana Bangkok menjadi destinasi perjalanan pendek yang popular untuk pengembara dan pelancong di seluruh wilayah. Bandar tersebut menawarkan pelbagai tempat berbelanja dan hiburan serta tapak bersejarah dan kuil serta tarikan yang dapat dinikmati dengan mudah oleh pengunjung yang datang untuk lawatan beberapa hari.

Bangkok berada dalam senarai "Bandar Terbaik Dunia" yang dibuat oleh majalah Travel and Leisure yang berpusat di AS selama 20 tahun. Mendapat penghargaan sebagai "Kota Paling Disukai" kedua di dunia di Instagram, seperti yang dinilai oleh syarikat pemindahan lapangan terbang Hoppa.

Indeks Destinasi MasterCard Asia Pasifik 2015 juga mendedahkan bahawa Bangkok adalah destinasi teratas di rantau ini, berdasarkan penilaian pengunjung, penginapan semalam antarabangsa, dan perbelanjaan pengunjung.

Bangkok mempunyai pelbagai tarikan, dari tempat-tempat budaya dan bersejarah, ke pusat-pusat membeli-belah, gerai yang tidak terhitung yang menjual pelbagai rangkaian produk dengan rangkaian pilihan harga. Kedai-kedai menjual pelbagai jenis barang, dari barang jenama bertaraf dunia di gedung membeli-belah terkemuka hingga barang-barang harian atau ganjil di pasar hujung minggu atau gerai sementara.

Selain itu, Bangkok berbangga dengan sistem pengangkutan yang pelbagai, menghubungkan kawasan-kawasan aktiviti dan pusat konvensyen, yang cukup untuk menampung aliran pelancong dan perhimpunan. Oleh kerana bandar ini merupakan pusat ekonomi dan pelancongan, dengan sejumlah besar orang yang tinggal dan bergerak, lebuhraya, kereta api elektrik, dan kereta api bawah tanah dibina untuk menyelesaikan masalah lalu lintas dan memudahkan perjalanan orang ramai.

- Berita diterbitkan: 13 Mac 2017